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Protokół z posiedzenia komisji 
Polityki Społecznej Zdrowia i Bezpieczeństwa

  z 25 stycznia 2017 r.       

======================================================================

Tryb  zwołania:  Komisja  zwołana  przez  Przewodniczącą  Rady  Miejskiej,  w  związku  z  materiałem
przygotowanym zgodnie z Planem pracy komisji. 
Prowadzący obrady: Przewodniczący Komisji Marian Kita

Porządek obrad: 
1. Opieka zdrowotna na terenie miasta Czeladź – informacja z realizacji

zadań rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych.
Zapoznanie z aktualną sytuacją ZOZ – Szpital Powiatowy.

Czas trwania posiedzenia: 1:15 (14:00 do 15:15) 

Frekwencja Radnych:
 Marian Kita
 Janina Wcisło
 Włodzimierz Jaros
 Marek Kocoń

Nieobecni Radni:
• Marek Jarno
• Katarzyna Pilc

Kierownictwo Urzędu: 
 Burmistrz ds. Społecznych Beata Zawiła
 Naczelnik Małgorzata Ochęduszko – Ludwik 

Ustalenia i Rozstrzygnięcia

 Omówiono przygotowany zgodnie z planem pracy materiał. 

Przebieg obrad:
M. Kita - serdecznie witam na posiedzeniu komisji. Porządek jest następujący.

1. Opieka zdrowotna na terenie miasta Czeladź – informacja z realizacji
zadań rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych.
Zapoznanie z aktualną sytuacją ZOZ – Szpital Powiatowy.

M. Kita  –  witam  Państwa  Radnych  Pana  Wojciecha  Mizerę  Dyrektora  szpitala.  Prosiłbym  żeby
Pan Dyrektor przedstawił nam sytuację szpitala na dzień dzisiejszy. 

W. Mizera – chciałem w imieniu Dyrektora Kołacza podziękować za wieloletnią współprace, Pan Dyrektor
zawsze mógł liczyć na pomoc w miarę możliwości z Państwa strony. W przeciągu tego roku nie wiele się
zmieniło, nadal borykamy się z problemami finansowymi balansując na granicy wypłacalności. Wydaje się że
jest takie światełko w tunelu. Jutro mamy wizytacje NFZ najdalej od 1 lutego rozpoczniemy nową działalność,
chciałbym państwa  radnych  zaprosić  na  takie  otwarcie.  Jesteśmy przed  kolejnym etapem przenoszenia
działu Ginekologi oraz pilęgnacyjno-opiekuńczego. Sądzę również że mieszkańcy Będzina pogodzą się z
tym.  Efektów  finansów  spodziewamy  się  po  zmianie  restrukturyzacji.  Czy  przeniesiemy  oddział
ginekologiczny to też jest pod znakiem zapytania bo szykują się reformy dot NFZ. Jedyna pozytywna rzecz
tego co Pan Radziwiłł zmienia jest dofinansowanie szpitali powiatowych. Jest jeszcze jeden problem brak
kadr, mamy problem ponieważ zarobki mamy 3 razy niższe, nie wiem jak nowy Pan Dyrektor podejdzie do tej
sprawy. 
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M. Kita – to już mamy nowego dyrektora?
W. Mizera – nie zgłosił się żaden, ale decyzją starosty został powołany Pan Wiśniewski P.O. Starosty. To jest
Pan Dyrektor, który był kiedyś w Gliwicach. Taka jest koncepcja Pana Starosty
J. Wcisło – czy zmiana osoby prowadzącej szpital zmieni sytuacje szpitala?
W. Mizera – na pewno będzie miał łatwiej, myśmy wzięli na barki to co najtrudniejsze, ale sam tez jestem
ciekawy jak to w praktyce będzie. Na pewno będzie to bardzo trudne. Musiałby być cud. Kibicujmy.
J. Wcislo – jest szansa że teraz będą lekarze lepiej zarabiać?
W. Mizera - i to jest pytanie no zobaczymy.
M. Kita – dziękuje dyrekcji  szpitala tutaj  się zgadzam z Pis-em w tej  sprawie likwidacji  NFZ. Te długi  są
spowodowane głównie NFZ. Ja byłem i będę za pomocą szpitalowi. Dziękuje serdecznie Panu Dyrektorowi.
M.  Kita – Przechodzimy do glosowania  Projektu nr 165 / 2016 (EAP)  w sprawie szczegółowych warunków
przyznawania  i  ustalania  odpłatności  za  usługi  opiekuńcze  i  specjalistyczne  usługi  opiekuńcze,  z
wyłączeniem  specjalistycznych  usług  opiekuńczych  dla  osób  z  zaburzeniami  psychicznymi  oraz
szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwalniania od opłat, jak również trybu ich pobierania
za – 4 
przeciw – 0 
wstrz – 0 
Rozstrzygnięcie pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały
M. Kita -  Projekt nr 2 /  2017  w sprawie udzielenia dotacji  celowej na zakup sprzętu medycznego przez
Powiatowy Zespół Zakładów Opieki Zdrowotnej w Będzinie – Szpital w Czeladzi
za – 4 
wstrz – 0 
przeciw – 0 
Rozstrzygnięcie pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały
M. Kita -  czy ktoś ma pytania do jakiejś inne sprawy? dziękuję zamykam posiedzenie komisji 
Protokołował: Mateusz Bochenek    

   

                  Przewodniczący Komisji                
Polityki Społecznej Zdrowia i Bezpieczeństwa

                                
          

                Marian Kita                        
   

Data napisania protokołu :11.01.2017 r.

Data podpisania protokołu :.......................
Data przekazania protokołu do BIP : …...........
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